
Protokół nr 62/2014

posiedzenia Komisji Komunalnej

Rady Miasta Luboń

z dnia 24 marca 2014 roku.

Obecność zgodnie z listą obecności [ zał. nr. 1 ]

Porządek posiedzenia:

1. Wnioski mieszkańców ul. Leśmiana.
2. Odwołanie do decyzji komisji mieszkańca ul. Traugutta.
3. Wniosek mieszkańców ul. Pomorskiej.
4. Opiniowanie projektów uchwał:

• w sprawie porozumienia międzygminnego  pomiędzy miastem Poznań a miastem 
Luboń w zakresie lokalnego transportu zbiorowego.

• w sprawie porozumienia międzygminnego  pomiędzy miastem Poznań, miastem Luboń
i gminą Komorniki w zakresie lokalnego transportu zbiorowego.

• w sprawie porozumienia międzygminnego  pomiędzy miastem Poznań, miastem Luboń
gminą Komorniki, miastem Puszczykowo i gminą Mosina w zakresie lokalnego        
transportu zbiorowego.

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Luboń na rok 2014
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 

zakładowego i objecie przez miasto Luboń akcji w Spółce Aquanet S.A. z siedzibą w 
Poznaniu.

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Luboń  na lata 2014-2024.

Ad. 1
Pan Jarmuszkiewicz (zał. Nr 4) złożył zażalenie na brak zainteresowania urzędu na jego 
propozycje partycypacji w kosztach budowy przyłącza kanalizacji sanitarnej. Komisja 
komunalna na swoim posiedzeniu w dniu 2 lipca 2012 roku, rozpatrzyła pozytywnie propozycję
Pana Jarmuszkiewicza, i przekazała wniosek do Wydziału Inwestycji.
Pani Grygier – Konewka wyjaśniła, że podpisano wówczas porozumienie z wnioskodawcą i 
ustalono kwotę partycypacji w wysokości 3 tys. zł. Niestety, wstępny kosztorys na budowę 
przyłącza był mocno nieoszacowany, a wykonawca, którego znalazł wnioskodawca – nie 
wywiązał się ze zlecenia. Aktualnie całość przedmiotowego odcinka wyszacowano na 26 tys. zł.

Komisja stoi na stanowisku, by przyjąć partycypację w kosztach w wysokości 50%, i spisać 
porozumienie z mieszkańcami ul. Leśmiana dot. budowy kanalizacji sanitarnej, przy założeniu, 
ze całkowity koszt  inwestycji nie przekroczy 26 tys. zł brutto.

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie stanowisko
Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział   9 radnych. 



Nieobecny radny : 0

Za                                           –  8radnych

przeciw           –  0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  1  radnych

komisja przyjęła stanowisko

Następnie komisja rozpatrzyła wniosek mieszkańców ul. Leśmiana nr 30,32 i 34 dot. przyłącza 
wodociągowego (zał. Nr 2) oraz zapoznała się z  odpowiedzią burmistrza na ten wniosek z dnia 
13.03.2014 r. (zał. Nr 3)

Komisja postanowiła wstrzymać się od wydania opinii do chwili zapoznania się z kosztami 
budowy wodociągu do tych trzech posesji. 

Ad. 2 
Pan Kościak ponownie przedstawił swoje wnioski komisji (zał. Nr 5). /szerzej w protokole nr 60 
z dnia 24 lutego 2014/. Komisja nie zmieniła swojego stanowiska. Jednocześnie radny 
Samulczyk złożył wniosek w powyższej sprawie, by zarezerwować środki w budżecie na rok 
2015 na wywołanie mpzp ulicy Wirowskiej.

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie wniosek radnego Samulczyka. 
Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział   9 radnych. 

Nieobecny radny : 0

Za                                           –  5 radnych

przeciw           –  1 radnych

wstrzymało się od głosu          –  3  radnych

komisja przyjęła wniosek

Ad. 3
Wniosek mieszkańców dot. utwardzenia ulic Morelowej i Kujawskiej  (zał. Nr 6)

Komisja komunalna uprzejmie informuje, że z uwagi na brak środków finansowych, 
wspomniana przez państwa inwestycja, nie będzie w najbliższym czasie realizowana. 
Priorytetem inwestycyjnym miasta są drogi, które maja powyżej 50 lat i do dnia dzisiejszego 
nie zostały utwardzone. 

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie stanowisko komisji 
Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział   9 radnych. 



Nieobecny radny : 0

Za                                           –  4 radnych

przeciw           –  3 radnych

wstrzymało się od głosu          –  2  radnych

komisja przyjęła wniosek

Ad. 4

Projekty uchwały zreferował burmistrz Szmyt i Pani Ciszak.

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie porozumienia 
międzygminnego  pomiędzy miastem Poznań a miastem Luboń w zakresie lokalnego 
transportu zbiorowego.

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział   9 radnych. 

Nieobecny radny : 0

Za                                           –  8 radnych

przeciw           –  0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  1  radnych

komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie porozumienia 
międzygminnego  pomiędzy miastem Poznań, miastem Luboń i gminą Komorniki w zakresie 
lokalnego transportu zbiorowego.

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział   9 radnych. 

Nieobecny radny :

 Za                                           –  7 radnych

przeciw           –  0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  2  radnych

komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie porozumienia 
międzygminnego  pomiędzy miastem Poznań, miastem Luboń, gminą Komorniki, miastem 
Puszczykowo i gminą Mosina w zakresie lokalnego transportu zbiorowego.

Wynik głosowania:  



W głosowaniu wzięło udział   9 radnych. 

Nieobecny radny :

 Za                                           –  7 radnych

przeciw           –  0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  2  radnych

komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Ad. 5

Komisja przyjrzała się zmianą w budżecie w zakresie prac komunalnych.  Zmiany omówiła pani 
Ciszak  a dotyczą one:
- wzrostu środków na ; oznakowanie ulic (10 tys. zł) , bezpieczeństwo ruchu drogowego (20  
tys. zł na stały monitoring na ul. Streicha i krzyżówce przy Straży Pożarnej), oznakowanie 
poziome (15 tys. zł), stojaki rowerowe (10 tys. zł), wybieg dla psów oraz dystrybutory torebek 
(10 tys. zł), ocieplenie sali gimnastycznej w S.P 3 (30 tys. zł), wymiana instalacji C.O w S.P. 4
Umniejszono środki na; odwodnienia S.P. 4 (100 tys. zł), projekt budowy Domu Włodarza (50 
tys. zł), prace projektowo drogowe (77 tys. zł z ul. Leśmiana)

Radny Kędra zapytał, czy zarezerwowano 300 tyś. zł na ten rok w celu zabezpieczenia budowy 
pierwszego etapu Pl. Bojanowskiego. 

Burmistrz Szmyt odpowiedział, że na razie jest jedynie koncepcja placu, nie posiadamy 
natomiast projektu. Zapewnił, że przy najbliższym przeszacowaniu, zabezpieczy się pieniądze 
na ten cel.

O godz. 19.10 posiedzenie opuścił radny Walczak 

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 
Miasta Luboń na rok 2014

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział   8 radnych. 

Nieobecny radny : D.Walczak

 Za                                           –  3 radnych

przeciw           –  0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  5  radnych

komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Ad. 6

O godz. 19.30 posiedzenie opuścił radny Mania



Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody
na podwyższenie kapitału zakładowego i objecie przez miasto Luboń akcji w Spółce Aquanet 
S.A. z siedzibą w Poznaniu.

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział   7 radnych. 

Nieobecny radny : D. Walczak, R. Mania 

 Za                                           –  5 radnych

przeciw           –  0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  2 radnych

komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Ad. 7

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Luboń  na lata 2014-2024.

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział   7 radnych. 

Nieobecny radny : D. Walczak, R. Mania 

 Za                                           –  5 radnych

przeciw           –  0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  2 radnych

komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Przewodniczący Sekretarz


